
Протокол № 5 

засідання групи забезпечення якості освітньої програми 

«ПРОМИСЛОВЕ І ЦИВІЛЬНЕ БУДІВНИЦТВО» 

підготовки бакалаврів зі спеціальності 192 «Будівництво та цивільна інженерія» 

від 25.04.2023 р. 

 

Порядок денний: 

1. Моніторінг та оновлення ОП 

 

Присутні: Нікіфорова Н.А., гарант ОП, завідувач кафедри «Будівельне виробництво та 

геодезія», к.т.н., доцент; Банніков Д.О., заступник гаранта ОП, д.т.н., професор кафедри 

«Будівельне виробництво та геодезія»; Нетеса А.М., вчений секретар ГЗЯОП, к.т.н.; 

доцент кафедри «Будівельне виробництво та геодезія»; Яковенко С.М., член ГЗЯОП, 

головний інженер ТОВ «Дольник і КО»; Осадча О.Р., член ГЗЯОП, студентка гр. ПБ2011; 

Іванов О.С., член ГЗЯОП, інженер-проєктувальник, керівник групи будівельних 

конструкцій ТОВ «ЕДСПРОЕКТ», випускник 2020 р. (гр. ПБ1921). 

 

Разом присутніх : 6 чол. 

 

Голова: гарант, доцент, к.т.н. Нікіфорова Н.А. 

Вчений секретар: доцент, к.т.н. Нетеса А.М.  

 

1. Моніторінг та оновлення ОП 

 

Слухали: гаранта ОП «Промислове і цивільне будівництво» першого (бакалаврського) 

рівня ВО доцента Нікіфорову Н. А. про результати моніторингу та пропозиції внесення 

змін в ОП «Промислове і цивільне будівництво» першого (бакалаврського) рівня ВО. 

Відповідно до «Положення про організацію освітнього процесу в УДУНТ» передбачити 

зміну обсягу практичної підготовки, а саме інженерно-геодезичної практики з 4 до 3 

кредитів, виробничої практики з 4 до 6 кредитів, будівельно-геологічної практики з 4 до 6 

кредитів у відповідності до вимог «Положення про організацію освітнього процесу в 

УДУНТ». Перерозподілити кредити по дисциплінах циклу загальної підготовки.  

Виключити освітню компоненту «Електротехника» через входження тем до дисциплін 

циклу професійної підготовки. Освітні компоненти «Філософія», «Основи екології та 

безпека життєдіяльності», «Основи охорони праці» включено як обов'язкові компоненти 

до циклу загальної підготовки. Освітню компоненту «Інженерна геологія» включити як 

обов'язкову компоненту до циклу професійної підготовки. 

 

Слухали: представник від роботодавців Яковенко С. М. виступив з критикою робочої 

програми дисципліни «Інформатика» в плані повторювання шкільної програми. 

Наголосив на необхідності надання здобувачам освіти необхідних знань для подальшої 

роботи із застосуванням при проектуванні прикладних пакетів спеціалізованих 

комп’ютерних програм. 

 

Слухали: доцента Нетесу А. М., який звернув увагу на необхідність забезпечення такої 

компетентності, як здатність використовувати інформаційні та комунікаційні технології. 

Запропонував виключити освітню компоненту «Інформатика» з циклу загальної 

підготовки, замість неї до циклу професійної підготовки додати освітню компоненту 

«Інформаційні та комп'ютерні технології та програмне забезпечення будівельної справи».  

 



Ухвалили: погодити зміни до ОП «Промислове і цивільне будівництво» 

бакалаврського рівня ВО. Оновлену освітню програму виставити на офіційному сайті 

університету для громадського обговорення.  

  

Підсумки голосування:  голосували:  «за» – 6 чол; 

«проти» – немає 

«утримались» – немає. 

 
. 

 

 

Голова засідання, гарант, к.т.н., доцент     _____________    Наталія НІКІФОРОВА 

  

Вчений секретар засідання,                     

к.т.н., доцент           _____________    Андрій НЕТЕСА 
 
 


